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Abstract (en)
Lotto random generator having a housing 1 and a circuit arrangement accommodated therein. The lotto random generator has an actuating opening
28, made on one side of the outer housing 1, for the actuation of a switch 15 fitted on the inner housing. The actuation of the switch causes a
random generator to select at random a predetermined number of numerals from a predetermined overall set. The selected numerals are fed to a
voice generator, which is integrated in the circuit arrangement and stores a number of digital voice patterns. The digital voice patterns are converted
into an analog signal. The analog voice signal is amplified in an amplifier and the selected numerals are output one after the other as voice signals
via a loudspeaker 26. <IMAGE>

Abstract (de)
Lottozufallsgenerator mit einem Gehäuse 1 und einer darin untergebrachten Schaltungsanordnung. Der Lottozufallsgenerator besitzt eine an einer
Seite des Außengehäuses 1 angebrachte Betätigungsöffnung 28 zur Betätigung eines am Innengehäuse angebrachten Schalters 15. Durch die
Betätigung des Schalters wird ein Zufallsgenerator veranlaßt eine vorbestimmte Anzahl Zahlen aus einer vorbestimmten Gesamtmenge zufällig
auszuwählen. Die ausgewählten Zahlen werden einem in die Schaltungsanordnung integrierten Sprachgenerator, der eine Anzahl von digitalen
Sprachmustern speichert, zugeführt. Die digitalen Sprachmuster werden in ein Analogsignal umgesetzt. Das analoge Sprachsignal wird in einem
Verstärker verstärkt und die ausgewählten Zahlen aus Sprachsignale über einen Lautsprecher 26 nacheinander ausgegeben. <IMAGE>
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